
Protokoll fört vid Svenska HEMA-Förbundets Årsmöte 2024-03-17

1. Mötets öppnande
Årsmötet öppnades kl 13:05.

2. Upprop, fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet
Röstlängden fastställdes till (26 röster totalt):

Stockholmspolisens Idrottsförening Fäktning: 6 röster (115 medlemmar)
Föreningen Uppsala Historiska Fäktskola: 4 röster (66 medlemmar)
Örebro HEMA IF: 4 röster (63 medlemmar)
Umeå Historiska Fäktskola Idrottsförening 2 röster (28 medlemmar)
Sällskapet Lunds Kontrafäktare: 1 röst (12 medlemmar
Frost HEMA Idrottsförening: 1 röst (7 medlemmar)

Följande föreningar adjungeras till mötet:
Föreningen Malmö Historiska Fäktskola: 5 röster (84 medlemmar)
Föreningen Gävle HEMA: 2 röster (36 medlemmar)
Kungsbackahus Historiska Fäktsällskap: 1 röst (8 medlemmar)

3. Fråga om huruvida mötet är behörigen utlyst
Årsmötet förklarades behörigt utlyst.

4. Val av ordförande vid mötet
Till mötesordförande nominerades och valdes Britt Sjöqvist.

5. Val av sekreterare vid mötet
Till mötessekreterare nominerades och valdes Pontus Westerholm.

6. Val av två justerare
Till protokolljusterare nominerades och valdes Jesper Christiansen och Martin
Björk.

7. Val av två rösträknare
Till rösträknare nominerades och valdes Jesper Christiansen och Martin Björk.

8. Godkännande av dagordningen
Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen med en ny övrig fråga:
“Diskutera bidrag”.

9. Föredragande av verksamhetsberättelse
Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av Britt Sjöqvist.

Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna utan
ändringar.

10. Föredragande av förvaltningsberättelse
Ärendet föredrogs av Jakob Hedbom.



Kommentar från Jesper Christiansen (Örebro HEMA IF) som föreslog att den
ekonomiska berättelsen borde vara tydligare kopplat till bokslutet, samt att
medlemsuppgifter borde finnas med i verksamhets- eller
förvaltningsberättelse. Jesper kommenterade också utfallet av förra årets
budget.

Martin Björk (Föreningen Uppsala Historiska Fäktskola) frågade om beslutet
att ersätta domare och personal under SM 2023 och vad som är praxis från
Förbundet nu. Britt Sjöqvist (Styrelsen/Örebro HEMA IF) svarade att detta inte
utgör en ny praxis och ansågs som ett undantag för att lyfta SM. Mattias
Brännström (Umeå Historiska Fäktskola Idrottsförening) kommenterade att
detta bidrag kom i efterhand och önskade att det skulle presenterats tidigare
under planeringen av SM. Britt svarade att det är praxis att ge ersättning för
domare under SM och att styrelsen saknade detta i SM-budgeten och förde
därför en diskussion om detta med Umeå Historiska Fäktskola. Martin bad
också om tydligare riktlinjer för vilka ersättningar som ska ges till domare och
sekreterare i framtiden. Britt föreslog att kommande styrelse ser över
lathunden för arrangerandet av tävlingar. Mattias pekade på att Förbundet har
ett särskilt ansvar för SM och att detta kanske behöver egna riktlinjer. Jesper
biföll i detta och föreslog att särskilt stöd för domare till SM borde finnas.

Årsmötet beslutade att lägga förvaltningsberättelsen till handlingarna.

11. Revisorernas berättelse
Ärendet föredrogs av Jakob Hedbom.

Årsmötet beslutade att lägga revisorernas berättelse till handlingarna.

12. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den period revisionen
avser.

Årsmötet ajournerades för en paus 14:20 och återupptogs 14:25.

13. Behandling av propositioner
a. Proposition om stadgeförändring

Diskussion
Jack Berggren Elers (Stockholmspolisens Idrottsförening Fäktning)
påpekade att formuleringen av 4 kap 3 § kan skapa förvirring då
ändringen av december till januari innebär att det också borde stå
innevarande snarare än föregående verksamhetsår. Jack undrade
också om kraven på nya föreningar inte skapar ett onödigt hinder.
Pontus Westerholm (Styrelsen/Sällskapet Lunds Kontrafäktare)
svarade att styrelsen väljer att jämka sig med ändringsförslaget och
svarade på kommentaren om nya föreningar att detta kan vara för att
förhindra att nya stora föreningar som ansluts plötsligt kan få
förvånande stort inflytande på årsmötet.



Ändring #1:
Jack föreslog att ändringsförslaget gällande 4 kap 3 § ska ändras till
“3.1 För att ha rösträtt på förbundsstämma skall förening till SB&K samt
Förbundet senast den 31 januari innevarande verksamhetsår erlägga
av SB&K respektive förbundsstämma fastställda avgifter, samt till
Förbundet och SB&K insända begärda årsrapporter. Detta gäller även
tidigare års eventuella obetalda avgifter.”

Styrelsen valde att jämka sig med denna ändring.

Årsmötet beslutade att anta propositionens att-satser med denna
ändring.

14. Behandling av motioner
Inga motioner har inkommit.

15. Fastställande av verksamhetsplan för innevarande verksamhetsår
Britt Sjöqvist föredrog verksamhetsplanen.

Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsplanen till handlingarna.

16. Fastställande av årsavgift till Förbundet för nästkommande
verksamhetsår
Styrelsen föreslog att slopa avgiften men att försäkringskostnaden på 29
kronor kvarstår i linje med vad som önskades under förra årsmötet.

Årsmötet beslutade att årsavgiften fastställs till 0 kronor och att 29 kronor ska
betalas i försäkringsavgift.

17. Fastställande av eventuella extra avgifter för innevarande
verksamhetsår
Årsmötet fastställde att inga extra avgifter tas ut.

18. Fastställande av eventuella styrelsearvoden
Årsmötet fastställde att inga styrelsearvoden tas ut.

19. Fastställande av budget för innevarande verksamhetsår
Ärendet föredrogs av Jakob Hedbom. Efter förslag från revisionen har
budgetförslaget reviderats.

Andreas Aronsson (Frost HEMA Idrottsförening) kommenterade att
deltagaravgifter för tävlingar i Sverige har ökat. Han undrade om Förbundet
ska titta närmare på att hålla nere avgiften för SM särskilt och kanske ge extra
bidrag till arrangerande föreningar. Britt Sjöqvist (Styrelsen/Örebro HEMA IF)
lyfte en diskussion om att en punkt om resebidrag kan läggas till i budgeten.
Martin Björk (Föreningen Uppsala Historiska Fäktskola) kommenterade att
möjligheterna att betala ut bidrag med tiden kommer minska om förbundet
delar ut mer i stöd än vad som kommer in till förbundet i form av avgifter.
Pontus Westerholm (Styrelsen/ Sällskapet Lunds Kontrafäktare)
kommenterade att tävlingsavgifter snarare än resebidrag är den primära



frågan. För detta föreslogs arrangerande föreningar se över sina
vapenkostnader bland annat. Mattias Brännström (Umeå Historiska Fäktskola
Idrottsförening) kommenterade att tillgången på låneutrustning till event
kanske borde struktureras regionalt.

Mattias Andersson (Föreningen Gävle HEMA) föreslog en post på 20 000
kronor i resebidrag i budgeten.

Årsmötet beslutade att lägga till i verksamhetsplanen att se över kostnaderna
för event och se över tips för detta till föreningarna.

Årsmötet beslutade även att bifalla styrelsens budgetförslag med ändringen
att en ny post om resebidrag på 20 000 kronor skall läggas till.

20. Val av förbundsordförande
Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag och välja Britt Sjöqvist
till ordförande.

21. Val av vice ordförande
Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag och välja Samuel
Spånberger till vice ordförande.

22. Val av kassör
Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag och välja Robin Fredell
till kassör.

23. Val av ledamöter i Förbundsstyrelsen
a. Val av antalet ledamöter

Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag om 2 ledamöter.

b. Val av övriga ledamöter
Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag och välja Pontus
Westerholm och Filip Johannesson till ledamöter.

c. Val av suppleanter
Valberedningen har inte föreslagit någon suppleant.
Martin Björk nominerade sig själv.

Årsmötet beslutade att välja Martin Björk till suppleant.

24. Val av en verksamhetsrevisor
Årsmötet valde Stephan Meinke till revisor.

25. Val av en till två revisorssuppleanter
Årsmötet valde Jesper Christiansen till revisorsuppleant.

26. Val av ordförande i valberedningen samt en till två övriga ledamöter
Årsmötet valde Jakob Hedbom till valberedningens ordförande.
Jack Berggren Elers och Konstancija Kisonaite valdes till ledamöter i
valberedningen.



27. Övriga frågor
a. Diskutera bidrag

Pontus Westerholm (Styrelsen/Sällskapet Lunds Kontrafäktare)
föredrog frågor från styrelsen angående hur styrelsen disponerar
bidrag till medlemsföreningar. Andreas Aronsson (Frost HEMA
Idrottsförening) kommenterade att det länge har varit kutym att
styrelsen har stor frihet i att utforma kriterierna för bidrag. Jesper
Christiansen (Örebro HEMA IF) kommenterade att även etablerade
föreningar kan behöva bidrag från förbundet men att nya ändå ska
prioriteras. Jack Berggren Elers (Stockholmspolisens Idrottsförening
Fäktning) bad om tydligare kommunikation under årets gång angående
vilka bidrag som är tillgängliga och hur mycket som förbundet har
spenderat av budgeten så långt. Martin Björk (Föreningen Uppsala
Historiska Fäktskola) lyfte att styrelsen kan ge tips om andra bidrag,
såsom kommunala bidrag, till medlemmarna.

28. Mötets avslutande
Britt Sjöqvist förklarade årsmötet avslutat.

…………………………………… ……………………………………

Ordförande Britt Sjöqvist Justerare Jesper Christiansen

…………………………………… ……………………………………

Sekreterare Pontus Westerholm Justerare Martin Björk


